

伯特利中學

BETHEL HIGH SCHOOL

地址 Address:新界元朗錦綉花園F段四街十一號

No.11, 4th Street, Section F, Fairview Park, Yuen Long, N.T.

電話 Tel : 2471 2622 傳真 Fax: 2471 5171

電郵 E-Mail : bhsmail@bethel.edu.hk 網址 Website: www.bethel.edu.hk

學校通訊 NEWSLETTER

2017年1月號 JANUARY 2017



第9屆伯特利盃小學數學多元挑戰賽 9th Bethel Cup Primary School Multi-elements Mathematics Challenge





31間小學共83隊小學生,約350名師生參與挑戰賽,反應熱烈。賽後隨即進行頒獎禮,頒發團體及個人獎項,以作表揚。

83 squads of about 350 students and teachers coming from 31 primary schools keenly competed in the Mathematics Challenge. Prizes for groups and individuals were presented right after the competition to recognize the winners for their outstanding performance.

元朗區愛心滿鄉郊大行動 2016 開展禮

Yuen Long District Care Action for the Rural Areas 2016
Kick-off Ceremony





本校學生透過義工活動發揮潛能,學習與人相處,關愛長者,服務社區。

Our students unleashed their potentials, learnt how to get along well with others, care for the elderly and serve our community through voluntary work.

「義勇群英」義工服務課程 'Elite Volunteer' - Volunteer Training Course





本校同學參與新生精神康復會賣旗籌款活動,提升溝通技巧,學習關愛社群。

Our students helped in the fund-raising activity of the New Life Psychiatric Rehabilitation Association, in which they improved their communication skills and learnt to care for the community.

明愛青少年及社區服務「多元文化夢飛翔計畫」

'Multicultural Dream Pursuit Project'

— Caritas Youth and Community Service

6A班學生透過工作坊、職場參觀及影子實習計畫,了解職場趨勢及入職要求,規畫未來。

Through workshops, company visits and job tasting programmes, students of Class 6A gained more understanding about the job market, entry requirements and career planning.









新高中生物科住宿野外考察課程 NSS Biology Residential Field Studies Course

30多位中五生物科同學於11月8 至 10日到長洲研習岩岸 生境及生物科技,理論實踐並重,獲益良多。

More than 30 Biology students of Secondary 5 went to Cheung Chau to study the rocky shore habitats and biotechnology between 8 November and 10 November. They applied theories into practice, and benefited a lot from the experience.





Project WeCan 「學校起動計畫」 義工服務 Project WeCan - Volunteer Service

本校約20位中三同學參與由九龍 倉集團贊助及多間機構協辦的義 工服務,積極回饋社會。

About 20 Form 3 students of our school joined the volunteer service sponsored by Wharf (Holdings) Limited and coorganized by a number of institutions to make their contribution to society.



